
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K   št. 8/19 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 12. 6. 2019, ob 15.00, v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: R. Bevc, B. Črnič, M. Grmovšek Levec, J. Pungerčar, M. Štraus in I. Zajc. 
  
Odsotnost so opravičili: A. Fekonja, M. Gams, T. Martun, M. Koželj in G. Kramberger. 
  
1.            Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika 7/19, seje z dne 22. 5. 2019 
  
Razširili in potrdili smo točke dnevnega reda ter potrdili zapisnik seje IO SVIZ/IJS z dne 22. 5. 2019. Člani, 
ki se seje niso udeležili, se bodo o zapisniku in predlogih sprejetih na tej seji izjasnili po e-pošti. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)         J. Pungerčar je poročal, da so bile naše pripombe na ZRRID preko SVIZ Slovenije pravočasno poslane 
na MIZŠ, objavljene pa so tudi na spletni povezavi SVIZ Slovenije: https://www.sviz.si/pripombe-sviz-k-
predlogu-novega-zakona-o-raziskovalni-in-inovacijski-dejavnosti/. 
Osnutek ZRRID je sedaj na MIZŠ ter čakamo na njihovo uskladitev in nadaljnje sestanke delovne skupine. 
  
b)        V ponedeljek, 17. 6. 2019, bo potekal sestanek delovne skupine na MIZŠ usklajevanje predloga 
novele visokošolskega zakona (ZViS). 
  
c)         J. Pungerčar je še povedal, da Organizacijski odbor Shoda za znanost, v katerega so člani sindikata 
SVIZ zelo vpeti, pripravlja pripombe na recenzentski postopek pri ocenjevanju predlogov projektov, ki so 
razpisani preko ARRS. 
  
č)         M. Štraus se je dne 11. 6. 2019 zaradi upravičene odsotnosti J. Pungerčarja udeležila seje GO SVIZ 
Slovenije. V uvodnem pozdravu so nam predstavili novo strokovno sodelavko SVIZ Slovenije, gospo Samro 
Praprotnik Kos, univ. dipl. prav., ki bo zadolžena za področje srednjega šolstva. 
  
V nadaljevanju je glavni tajnik B. Štrukelj podrobno poročal o: 
-     poteku pogajanj z vlado RS o višini regresa za letni dopust za letošnje leto, 
-     poteku usklajevanja Zakona o znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti (ZZRID), 
-     poteku začetka usklajevanja Novele Zakona o visokem šolstvu (ZViS; v delovni komisiji sindikata 
SVIZ       sodeluje J. Pungerčar), 
-     predlogu SVIZ-a o prenovi kariernega razvoja strokovnih delavcev in delavk, 
-     predlogu pridobivanja nazivov v dejavnosti varstva kulturne dediščine. 
-     Prejeli smo podrobno poročalo o sindikalnih aktivnostih na nekaterih ustanovah, kjer so 
probleme   uspešno reševali ali se še rešujejo. 
-     Poročali so, da so izobraževalni seminarji za vseh šest sindikalnih konferenc uspešno zaključeni, 
ravno            tako tudi dobrodelna akcija za šolanje otrok socialno ogrožene članice. 
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https://www.sviz.si/pripombe-sviz-k-predlogu-novega-zakona-o-raziskovalni-in-inovacijski-dejavnosti/


-     Na področju financ je bilo podano poročilo o višini dokapitalizacije Delavske hranilnice, 
vrednosti      pričakovanih prihodkov od vrednostnih papirjev in potrebi po obnovitvenih del na sedežu 
SVIZ-a        Slovenije. 
-     S SVIZ-evo čebelico so letos pomagali precejšnjemu številu članov. Med drugim so sprejeli sklep, da je 
potrebno SVIZ-ovo čebelico redno vračati; kdor izigra pomoč in je ne vrača, ni nikoli več 
upravičen              do          nje. 
  
Aneks h kolektivni pogodbi za negospodarske dejavnosti v RS, s katerim bi se urejalo področje povračila 
stroškov prevoza na delo in z dela v javnem sektorju, na seji GO ni bil obravnavan, saj ga vlada ni vrstila na 
svojo sejo 14. junija 2019 kot točko dnevnega reda. 
  
3.         Solidarnostna pomoč 

  
Prejeli smo prošnjo dolgoletne sodelavke za odobritev nepovratnih sredstev solidarnostne pomoči. 
Sodelavka je že pred leti zbolela za hudo boleznijo, ki se je sedaj ponovila. Nujno potrebuje denar za 
zdravila, ki se ne dobijo na recept, da si olajša posledice zdravljenja. 
  
Sklep 1: Prisotni na seji se s solidarnostno pomočjo strinjajo, ostali člani IO SVIZ/IJS bodo sporočili svoje 
mnenje naknadno.          
  
Doslej smo letos izplačali že štiri solidarnostne pomoči, skupaj pet s slednjo. 
  
4.         Atlantis - vstopnice 
  
a)         V naslednje tednu bomo obnovili nakup dveh permanentnih kart za Atlantis bazene, saj nam 
sedanje potečejo 17. junija 2019. Z 18. junijem 2019 bodo na voljo nove vstopnice z veljavnostjo enega 
leta. Princip koriščenja bo ostal enak kot doslej. 
  
b)        Še vedno zbiramo naročila za nakup seta 300 vstopnic hkrati za Vodno mesto Atlantis – savne in 
bazeni. Vnaprej moramo imeti naročenih vsaj 200 vstopnic, sicer je strošek plačila kart previsok. 
Člane bomo ponovno obvestili, da zbiramo naročila za nakup 4-urnih in celodnevnih posameznih kart za 
obisk Atlantisa »Dežele savn z bazeni«, ker moramo naenkrat kupiti vsaj 300 vstopnic, da dobimo za nas 
najugodnejšo ceno. 
  
5.         Razno (obisk sorodnega hrvaškega sindikata, poročilo z izleta in piknika idr.) 
  
a)         J. Pungerčar je povedal, da nas bo 26. 6. 2019 na predlog SVIZ-a Slovenije obiskala delegacija 
kolegov iz hrvaškega sindikata znanosti in visokega šolstva. Ker si želijo spoznati delovanje in vpliv 
sindikata v naši organizaciji kot največji znanstveno raziskovalni ustanovi v Sloveniji, jih bomo sprejeli in 
skušali kar najbolje predstaviti naše aktivnosti ter jim podati odgovore, ki jih zanimajo. Na srečanje in 
razgovor bomo povabili tudi direktorja prof. dr. Jadrana Lenarčiča, da pozdravi omenjeno hrvaško 
delegacijo. 
  
Sklep 1: Predlagamo, da se srečanja poleg M. Štraus P. udeležita tudi M. Koželj in G. Kramberger. 
  
b)        Spomladanski sindikalni izlet je bil na zadovoljstvo prisotnih uspešno zaključen. Glede na željo 
posameznikov, izraženo na letni skupščini, bomo člane pozvali, da nam do konca junija pošljejo predloge 
za jesensko destinacijo izleta, da bomo pravočasno kontaktirali agencije ter izbrali zanimiv in cenovno 



ugoden izlet. Izlet bo organiziran konec septembra ali najkasneje v začetku oktobra, v kolikor bomo prejeli 
zadostno število prijavljenih oseb. 
  
c)         Uspešno smo izvedli piknik našega sindikata 6. junija 2019. Vsem sodelujočim, še posebej 
R. Bevcu, se zahvaljujemo za požrtvovalno sodelovanje pri izvedbi in organizaciji piknika, tako kot že vrsto 
let doslej. 
  
Dodatno pojasnilo: Ker so imeli nekateri člani pomisleke in pripombe, da najemamo drag prostor in zakaj 
raje ne koristimo piknik prostora na Reaktorju, pojasnjujemo, da sindikalnega piknika ne organiziramo več 
na Reaktorju, ker je tam za nas premalo prostora ter bi tudi imeli dodatne, višje stroške s postavitvijo 
večjega žara, najemom šotorov in klopi. Piknik prostor na Reaktorju stane 50 EUR in je primeren za največ 
od 30 do 40 oseb. Toliko je tudi miz in klopi. Piknika sindikata se vedno udeleži večje število oseb (lahko 
naenkrat tudi 100 do 150 oseb) zato bi morali najeti dodatne mize in klopi ter dodatno šotor v slučaju 
slabega vremena, kar smo v preteklosti že delali. Strošek tega je v Gasilskem društvu od 200 do 250 EUR. 
Tako je prostor, ki ga sedaj najemamo, cenovno najugodnejša varianta. 
  
č)         Naša finančnica R. Gruden je pregledala finančno stanje poslovanja sindikata do 1. junija 2019 in 
ugotavlja, da sredstva pridobivamo in porabljamo skladno z zavezami, sprejetimi na letni skupščini. 
  
d)        OO SVIZ Ljubljane in okolica je razpisal izlet z obiskom Verone in ogledom opere Aida v soboto, 31. 
avgusta 2019. Člane smo o izletu že obvestili in jih bomo ponovno. Na izlet se morajo prijaviti najkasneje 
v petek, 22. 6. 2019, do 12.00 ure, so nam povedali na območnem odboru. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.10                                                                     Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
Sejo je vodil: J. Pungerčar                                                                           Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       
Ljubljana, 19. 6. 2019 
  
  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS, 
                                - članom NO SVIZ/IJS, 
                                - vodstvu IJS. 
 


